
Protokół Nr 20/18
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, które odbyło się 
w dniu  24.04 2018 r. godz. 9.30, sala  Nr 4 Urzędu Miejskiego w Pabianicach.

Posiedzeniu przewodniczyła- Grażyna Wójcik – Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności ( zał. nr  1).

 Porządek obrad :

1. Informacja  nt.  przyjęcia  porządku  obrad  i  przyjęcia  protokołu Nr  19/18  z  dnia
26.03.2018 r. 

2. Zaopiniowanie  projektu uchwały   w sprawie określenia zasad realizacji Programu
„Pabianickie zielone podwórka”.

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2018
r. - proj. Nr 1.

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2018
r. - proj. Nr 2. autopoprawka

5. Zaopiniowanie  wniosku  Prezydenta   w  sprawie   niewyrażenia  zgody na  wykup
prawa własności przez użytkownika wieczystego nieruchomości przy ul. Małej 3 i
3A . Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

6. Sprawy różne

Ad. 1
Informacja nt. przyjęcia porządku obrad i przyjęcia protokołu Nr 19/18 z dnia 26.03.2018 r.
.Nie było uwag  do porządku i protokołu, przyjęto. 
Przewodnicząca komisji Grażyna Wójcik - poinformowała o autopoprawce  do porządku:
wykreślenie pkt. 5 (dot. proj. 4) i autopoprawka do projektu 2.

Ad.2
Zaopiniowanie   projektu uchwały      w sprawie określenia zasad realizacji Programu 
„Pabianickie zielone podwórka”.  (zał nr 2).
Uzasadnienie - Opracowanie i realizacja programu wsparcia działań związanych z 
zagospodarowaniem terenów zielonych przy budynkach wielorodzinnych pozwoli na 
wspomaganie rozwoju wspólnot i społeczności lokalnych w zakresie polepszenia 
warunków wypoczynkowych mieszkańców miasta Pabianice poprzez poprawę estetyki 
otoczenia budynków Wspólnot Mieszkaniowych. Ideą programu jest nie tylko zazielenianie
nowych terenów, czy porządkowanie i odnowa istniejących, ale również przystosowanie 
przyległego do budynków otoczenia do potrzeb mieszkańców, tak aby stały się miejscami 
sąsiedzkich spotkań, odpoczynku i integracji społeczności lokalnej. W wyniku realizacji 
programu wzrośnie dostępność do terenów zieleni oraz aktywnego wypoczynku, tym 
samym zwiększy się atrakcyjność miejsc zamieszkania i komfort życia mieszkańców. 
Realizacja Programu wspólnie ze społecznością Wspólnot, znajdujących się na 
przeznaczonych do zagospodarowania nieruchomościach, daje ponadto gwarancję 
dbałości mieszkańców o urządzone tereny. Podjęcie niniejszej uchwały ma na celu zmianę
Regulaminu realizacji Programu "Pabianickie zielone podwórka" poprzez doprecyzowanie 
zakresu rzeczowego zgłaszanych projektów i wprowadzenie maksymalnie 2-letniego cyklu
ich realizacji. 
Pani  Marta Karpińska- zastępuje  naczelnik Agnieszkę Pietrowską – jest  to kontynuacja 
programu z ub. roku i niewielkie zmiany
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Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały –19, przeciw-0, 
wstrzymało się -0. Przyjęto. 
Radny Piotr Różycki nie brał udziału w głosowaniu więc  zarządzono reasumpcję: za 
pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały –18, przeciw-0, wstrzymało się -0. 
Przyjęto. 

Ad.3
Skarbnik Miasta Anna Łosiak przedstawiła  2 projekty  uchwały.
Zaopiniowanie   projektu uchwały   w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2018 r.– 
proj. nr 1.  (zał nr 3).
Uzasadnienie - W związku z aneksem nr 1 do umowy nr 203/0A/D/2017 z dnia 28.07.2017
r. większa się plan dochodów o kwotę 295.411,57 zł z tytułu niewykorzystanej dotacji w
2017 r. przyznanej z WFOŚiGW na zadanie inwestycyjne pn: „Poprawa jakości powietrza
Miasta Pabianic poprzez likwidację niskiej emisji w ramach programu ograniczenia niskiej
emisji".  Po stronie wydatków zwiększa się  plan w Wydziale  Ochrony Środowiska,  tym
samym pula środków do wykorzystanie w 2018 r,  zgodnie z aneksem wynosić będzie
1.376.659,57 zł na ww. zadanie. 

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały–19, przeciw-0, wstrzymało
się -0. Przyjęto. 

Ad.4
Zaopiniowanie   projektu uchwały   w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2018 r. - 
proj. Nr 2 z autopoprawką   .(zał nr 4).
Uzasadnienie-  Zwiększa się plan wydatków inwestycyjnych o kwotę 4.118.288 zł, których
źródłem pokrycia są wolne środki z 2017 r. w tym: Budżet Obywatelski - 889.688 zł. W
Uchwale  XL1X/639/17  z  dnia  21.12.2017  r.  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta
Pabianie na 2018 r. wprowadzono środki na dokumentację projektową. Obecnie uzupełnia
się wkład finansowy w celu pełnej realizacji  zadań: Siłownia pod chmurką i  trampoliny
miejskie  w  Parku  Wolności  —  124.655  zł  Poprawa  infrastruktury  PTC  Pabianice  —
budowa  trybun  stadionu  —  195.000  zł  Remont  świetlicy  Pabianickiego  Towarzystwa
Cyklistów  —  176.333  zł  Budowa  bieżni  wraz  z  siłownią  „pod  chmurką"  przy  Sz.
Podstawowej Nr 3 — 143.000 zł Automatyczny trenażer do rzutów koszykówki Shoot a
way gun 8000 — 45.000 zł Budowa miejsc parkingowych przy Sz. Podstawowej Nr 13 —
78.000 zł Razem dla dzieci- wiaty rowerowe w miejscach publicznych — 86.500 zł Miejsca
postojowe - 41.200 zł. Pozostała kwota 3.228.600 zł przeznaczona zostaje na zwiększenie
wydatków inwestycyjnych w wydziałach i jednostkach organizacyjnych w tym: 
Wydział Edukacji Kultury i Sportu — 278.600 zł Modernizacja II piętra Szkoła Podstawowa
Nr 15 — 95.500 zł Modernizacja stołówki Szkoła Podstawowa Nr 15 — 30.500 zł Wymiana
ogrodzenia  i  siatki  z  piłkochwytem Szkoła  Podstawowa nr  2  — 85.000  zł  Wykonania
przyłącza  c.o.  do  ZEC  Szkoła  Podstawowa  Nr  14  —  16.600  zł  Plac  aktywności  dla
najmłodszych Szkoła Podstawowa Nr 2 — 51.000 zł.  Wydział  Ochrony Środowiska —
250.000  zł  Zagospodarowanie  terenów  po  restauracji  Parkowa  w  Parku  Wolności  —
200.000  zł  Budowa  kociarni  miejskiej-  etap  I  —  50.000  zł.  Wydział  Gospodarki
Nieruchomościami — 500.000 zł  Wykup terenów na podstawie obowiązujących planów
zagospodarowania  przestrzennego  —500.000  zł.  Wydział  Inwestycji  i  Eksploatacji  -
200.000  zł  Budowa  oświetlenia  ulicznego  —  200.000  zł.  Zarząd  Dróg  Miejskich  —
2.000.000 zł  Przebudowa dróg gminnych wraz z chodnikami  — 2.000.000 zł.  Zmianie
ulega  źródło  finansowania  zadania  pn:  Turystyczne  zagospodarowanie  terenów
rekreacyjnych „Lewityn" w Pabianicach poprzez zmniejszenie kwoty emitowanych obligacji
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o 2.500.000 zł a zwiększenie kwoty zaangażowanych wolnych środków w wydatki budżetu
o kwotę 2.500.000 zł. Dokonane zmiany spowodują urealnienie zapisów: przychodów z
kwoty  23.888.193,87 zł  do  kwoty 28.006.481,87 zł  tj.  o  4.118.288 zł  deficytu  z  kwoty
21.790.193,51 zł do kwoty 25.908.481,51 zł tj. o 4.118.288 zł.

Radna Monika Cieśla-zapytała o plac aktywności  przy szkole nr  2 –  jaka jest koncepcja i
czym się kierowano, że ten plac jest tam, inne  szkoły muszą wygrywać w  konkursach
Nivea.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak - skarbnik  merytorycznie w to nie wnika, bliższe informacje
to tylko naczelnik edukacji.

Przewodnicząca komisji Grażyna Wójcik - szkoła została przebudowana z gimnazjum na
podstawową i dlatego  bo  będą tam młodsze dzieci.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak - szkoła  nr 15 dostała na rozbudowę II  piętra. Nie było
licytacji, która szkoła ważniejsza.

Radna  Monika  Cieśla-  szkoła  nr  2  przegrała  podwórka  Nivea   i  w  nagrodę  dostaje
podwórko,  dlaczego nie inne szkoły.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak  -str 1 zał 3 jest budżet obywatelski i to jest autopoprawka ,
którą dostali radni.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały –17, przeciw-0, 
wstrzymało się -0. Przyjęto. 

Ad.5, zdjęte
Ad.6
Zaopiniowanie wniosku Prezydenta  w sprawie    niewyrażenia zgody na wykup prawa 
własności przez użytkownika wieczystego nieruchomości przy   ul. Małej 3 i 3A     .  (zał nr 5).   
Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

Przewodnicząca  komisji  Grażyna  Wójcik  -sprawa  była  już  omawiana  na  Komisji
Zarządzania Mieniem.

Naczelnik Mariusz Witkowski- stanowisko  Prezydenta jest jednoznaczne  o nie wyrażeniu
zgody.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem  wniosku w sprawie nie wyrażenia zgody–
19, przeciw-0, wstrzymało się -0. Przyjęto. Opinia  Komisji (zał nr 6 ).

Ad.7
Sprawy różne- nie było pytań.          
Nagranie CD –  (zał nr 7 ).
Na tym zakończono posiedzenie o godz. 9.55

Protokółowała:              Przewodniczyła:

      Monika Ludziejewska                                                       Grażyna Wójcik
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